
Öttevény Község Önkormányzat
Képviselő-testülete

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Öttevény  Község  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2008.  december  10. 
napján 1700 órakor a Polgármesteri Hivatal tanácstermében megtartott nyilvános üléséről.

Jelen vannak: Király Péter polgármester
Bider Zsolt képviselő
Dömötör Ernő képviselő
Fehérvári Károly képviselő

                                   Karsai Klára képviselő
Kövecses Tímea képviselő
Nagy Tivadar képviselő
Raczenböck Kálmán képviselő 
Sík Gyula képviselő
Szücs Károly képviselő
Németh Dóra jegyző

Meghívottak:            Barta Ákos a Szigetköz Quelle Kft. ügyvezető igazgatója

Király  Péter  polgármester köszöntötte a  képviselő-testület  jelen  lévő  tagjait,  és  a 
meghívott vendéget. Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel a 10 
tagú képviselő-testület 10 tagja jelen van. A jegyzőkönyv hitelesítésére Nagy Tivadar és Sík 
Gyula képviselőket jelölte ki.
A  polgármester  a  meghívóban  közölt  napirendi  pontokra  javaslatot  tett,  azzal,  hogy  1. 
napirendi pontként a Szigetköz Quelle Kft. ügyvezetőjének kérését hallgassa meg a testület. 

A polgármester kérte, hogy a képviselő-testület határozattal fogadja el a napirendet.
Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  az  ülés  napirendjét  10  igen 
szavazattal  –  tartózkodás  és  ellenszavazat  nélkül  –  egyhangúan  a  következők  szerint 
állapítja meg:

99/2008.(XII.10.) képviselő-testületi határozat:

Öttevény  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  jelen 
testületi ülésének napirendjét az alábbiak szerint állapítja meg:

1) A Szigetköz Quelle Kft. vételi szándéka
Előadó: Barta Ákos ügyvezető

2) Előterjesztés a helyi iparűzési adóról szóló rendelet módosításáról
Előadó: Németh Dóra jegyző

3) Előterjesztés a víz és szennyvízdíjak 2009.évi mértékéről (rendelet-tervezet)
Előadó: Király Péter polgármester



4) Egyebek
Előadó: Király Péter polgármester
              Németh Dóra jegyző

5) Egyedi ügyek ( zárt ülés)
Előadó: Németh Dóra jegyző

1. napirendi pont
A Szigetköz Quelle Kft. vételi szándékának bejelentése
Előadó: Barta Ákos ügyvezető

A polgármester köszöntötte a cég ügyvezetőjét és kérte, hogy fejtse ki kérelmét a testület  
előtt.

Barta Ákos ügyvezető köszöntötte a testület tagjait, majd az alábbiakat adta elő:
Az idén márciusban 3 db önkormányzati telket vásárolt a vállalkozás, az építési munkálatok 
megkezdődtek, megfúratták a kutat, melynek vízminősége kiváló és a mennyisége is ezer 
évig működőképessé teszi a vállalkozást. Problémaként jelentkezett a vasút közelsége, mely 
miatt 5 méteres sávban zajvédő fákat kell telepíteni, valamint a csarnok köré is védősávot 
kell kialakítani. Ezen túl közlekedési utak kellenek a területre, így ezek miatt a 990 m2-re 
tervezett csarnok nem fér el az ingatlanon. Megoldás lehet, ha emeletes csarnokot építenek 
vagy kisebbet,  de egyiket  sem találják jó megoldásnak.  Az a kérésük, hogy a területük 
mellett  lévő  két  darab  önkormányzati  telket  2.700.000,-Ft-os  áron  adja  el  részükre  az 
önkormányzat. Véleményük szerint a csarnok hosszú távon bevételt és munkalehetőséget 
biztosítana meg a településnek, amennyiben pedig nem épül meg a beruházás az eladási 
áron tudná az önkormányzat a telkeket visszavásárolni. Kérte azt is, hogy a vasút mögötti 
jelenleg szántó területet 99 évre haszonbérbe adja ki az önkormányzat, ő pedig gondoskodik 
a fásításáról.

Király Péter polgármester  megköszönte a részvételt és elmondta, hogy a testület a mai 
ülésen dönteni fog a kérdésben.

Kérte a képviselőket tegyék fel kérdéseiket, mondják el véleményüket.

A testületi tagok egyetértettek abban, hogy a vállalkozás számára kerüljön eladásra a két db 
738/89 és 738/90hrsz-ú önkormányzati  telek azzal a feltétellel,  amennyiben nem valósul 
meg a beruházás az önkormányzat ugyanezen összegért visszavásárolhatja a területeket. 
Az önkormányzat kezdeményezi a 0130/1 hrsz-ú külterület belterületbe vonását. 

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
100/2008.(XII.10.) számú Határozata

a 738/89. és 738/90. hrsz-ú ingatlanok eladásáról a Szigetköz Quelle Kft.-nek

                           A képviselő-testület a fenti hrsz-ú ingatlanokat 2.700.000,-Ft,
                           azaz „kettőmillió-hétszázezer forint” áron eladja a Szigetköz
                           Quelle Kft. részére.
                           A képviselő-testület felkéri a polgármestert az adás-vételi
                           szerződés megkötésére. 
                           A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a szerződésben
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                           kerüljön rögzítésre az azonos áron történő visszavásárlás a
                           beruházás meghiúsulása esetén.
                           A képviselő-testület kezdeményezi ezzel egyidőben a 0130/1.
                           hrsz-ú külterületi ingatlan belterületbe vonását.

                            Felelős: Király Péter polgármester
                            Határidő: 2009. január 30.

2. napirendi pont
Előterjesztés a helyi iparűzési adóról szóló rendelet módosításáról
Előadó: Németh Dóra jegyző

A jegyző elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az előterjesztést, és döntést is 
hozott a rendeletet módosítás tárgyában, majd kérte a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse 
döntésüket.

Bider Zsolt  elnök     ismertette  a  testülettel  a  bizottság  döntését,  mely szerint  a  kiküldött 
rendelet-tervezet elfogadásra javasolja azzal a kiegészítéssel, hogy  a 5.§ (3), valamint (6) 
bekezdésében szerepeljen, hogy a vállalkozó a kedvezményre akkor jogosult, amennyiben a 
foglalkoztatottak  átlagos  statisztikai  létszámának  legalább  50%-a  Öttevény  községben 
állandó bejelentett lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel rendelkező személy.

A  képviselők  egyetértettek  a  pénzügyi  bizottság  döntésével,  így  kívánják  a  rendeletet 
elfogadni. Mivel kérdés, vélemény nem hangzott el a polgármester szavazást rendelt el a 
napirendi pont tárgyában.
A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletét alkotta meg:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
15/2008.(XII.15.) számú rendelete

a helyi iparűzési adóról

                           A rendelet a melléklet részét képezi.
                           A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, gondoskodjon a rendelet
                           kihírdetéséről, és a rendelet vállalkozókhoz történő megküldéséről.
                           Felelős: Németh Dóra jegyző
                           Határidő: 2008. december 20.

3.) napirendi pont
Előterjesztés a víz és szennyvízdíjak 2009. évi mértékéről ( rendelet-tervezet)
Előadó: Király Péter polgármester

A polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megtárgyalta és 
kérte a bizottság elnökét ismertesse a bizottság döntését.

Bider Zsolt elnök elmondta, hogy a bizottság az előterjesztésben foglaltak szerint javasolja 
elfogadni a jövő évre vonatkozó víz és szennyvízdíjakat.

3



Mivel kérdés nem hangzott el a polgármester szavazást rendelt el a napirendi pont 
tárgyában.

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletét alkotta meg:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
16/2008.(XII.15.) számú rendelete

a víz- és csatornadíjakról

                           A rendelet a melléklet részét képezi.
                           A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, gondoskodjon a rendelet
                           kihírdetéséről.
                           Felelős: Németh Dóra jegyző
                           Határidő: 2008. december 20.

3.) napirendi pont
Egyebek
Előadók: Király Péter polgármester
                 Németh Dóra jegyző
                            
Király Péter polgármester ismertette Kuna Hajnalka védőnő beadványát. ( A beadvány a 
melléklet  részét  képezi.)  Elmondta,  hogy  beszélt  a  védőnővel  és  a  gyermekorvossal 
egyaránt, nem érti, hogy a 3 és fél éves jó munkakapcsolatuk és viszonyuk mitől romlott 
meg  ennyire,  választ  pontosan egyik  fél  részéről  sem kapott.  Viszont  az  önkormányzat 
kötelező  feladatát  látja  el  a  védőnő  és  a  gyermekorvos  is,  tehát  döntést  kell  hozni  a 
testületnek  az  ügyben,  hiszen  az  Öttevényen  élő  gyermekek  egészségügyi  ellátása 
személyes ellentétek miatt nem kerülhet háttérbe, a minőség nem romolhat.

Németh Dóra jegyző elmondta, hogy az Ötv. értelmében biztosítani kell az egészségügyi 
alapellátást. Mind a területi védőnői ellátásról, mind a házi gyermekorvosi tevékenységről 
szóló  EszCsM,  illetve  EüM.  Rendelet  részletesen  szabályozza  a  védőnő  és  a  házi 
gyermekorvos feladatát, hatáskörét. A két munkakör teljesen önálló a gyermekorvos nem 
felettese  a  védőnőnek,  mindkettőt  a  képviselő-testület  választja,  csak  a  védőnő 
közalkalmazott,  a  gyermekorvos  pedig  vállalkozási  formában  végzi  feladatát.  Vannak 
közösen ellátandó feladataik, melyeket ezen rendeletek, illetve egyéb szakrendeletek pl. az 
iskolaorvosi  ellátásról  szóló  tartalmaznak.  A  jegyző  úgy  látja,  hogy  a  helyzet 
kialakulásának az oka az is, hogy nem tisztázottak a feladatok, hatáskörök, ezért javasolja a 
testületnek, hogy olyan döntést hozzon, mely tisztázza mindkét önkormányzati alkalmazott 
által  ellátandó feladatokat,  ezt a két érintettel  közölje, majd ezt követően tudja az általa 
támasztott elvárásokat számon kérni.

A testület  egyetértett  a jegyző által  elmondottakkal  és külön kérte, a döntésben jelenjen 
meg, hogy elsődleges feladat az Öttevényen élő személyek ellátása.
Mivel  észrevétel  nem hangzott  el  a  polgármester  szavazást  rendelt  el  Kuna  Hajnalka 
védőnő beadványa tárgyában.

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi határozatát:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
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101/2008.(XII.10.) számú Határozata
Kuna Hajnalka védőnő beadványáról

                           A képviselő-testület a település gyermekeinek egészségügyi
                           alapellátását és a védőnői feladatát úgy kívánja ellátni:

• az Öttevény községben élők ellátása legyen az elsődleges.
• A munkakör ellátására vonatkozó miniszteri rendeletekben

foglaltakat mindkét dolgozó tartsa be. A közösen ellátandó
feladatokat a jogszabályban meghatározottak szerint végezzék.

                           A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a döntésről az érintetteket
                           értesítse, pontosan meghatározva a védőnő és a házi gyermekorvos fela-
                           dataiat.
                           A képviselő-testület felkéri a polgármestert és a jegyzőt a határozatban 
                           foglaltak végrehajtására és betartatására.
                           Felelős: Németh Dóra jegyző (mindkét tekintetben)
                                        Király Péter polgármester (a végrehajtás tekintetében)
                           Határidő: 2008. december 31. (a döntés közlése tekintetében)
                                           folyamatos ( a végrehajtás tekintetében)

Ezt  követően  a  jegyző  ismertette  a  Győr-Moson-Sopron  megyei  önkormányzat 
intézményátszervezéssel  kapcsolatos  megkeresését.  (  A  megkeresés  a  melléklet  részét 
képezi)
Kérte a képviselőket mondják el véleményüket.

Mivel kérdés nem hangzott el a  polgármester  szavazást rendelt el az intézményrendszer 
átszervezésével kapcsolatosan.

A képviselő-testület 10 igen egyhangú szavazattal meghozta alábbi határozatát:

Öttevény község önkormányzati Képviselő-testületének
102/2008. (XII.10.) számú határozata

a Győr-Moson-Sopron megyei gyermekvédelmi intézményrendszer
átszervezésének támogatásáról

                           A képviselő-testület a Győr-Moson-Sopron megyei Önkormányzat
                           által fenntartott gyermekvédelmi intézményrendszer átszervezéséhez
                           a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 10.§ (1) 
                           bekezdésében kapott felhatalmazás alapján változatlan tartalommal
                           hozzájárul.

                           A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozatban foglaltakról
                           A Győr-Moson-Sopron Megyei Önkormányzatot tájékoztassa.

                           Felelős: Németh Dóra jegyző
                           Határidő: 2008. december 15.
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Ezt követően a jegyző ismertette az M H  FOOD HUNGARY Szolgáltató és Kereskedelmi 
Kft.  konyha  bérleti  díjára  vonatkozó  megkeresését,  melynek  értelmében  a  bérleti  díj 
emelésének tudatában fogják az étkeztetési díjakat megállapítani.

Mivel a konkrét szerződés nem állt a testület rendelkezésére, így a 2009. januári ülésen dönt 
a testület a bérleti díjról.

Ezt  követően  Király  Péter  polgármester  ismertette  a  képviselő-testülettel  Ifjú  Sándor 
székely kapu tervét a temető bejáratához.  
A képviselők támogatták a kapu megépítését azzal a feltétellel, hogy az autók számára a 
temetőbe a bejárás biztosítva  legyen és 10 igen egyhangú szavazattal  meghozták  alábbi 
határozatukat:

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
103/2008.(XII.10.) számú határozata

Ifjú Sándor székelykapu tervének elfogadásáról

                           A képviselő-testület támogatja, hogy Ifjú Sándor öttevényi lakos 
                           A temető bejáratához társadalmi munkában székely kaput építsen.
                           A testület megköszöni a felajánlást, egyben megkéri Ifjú Sándort,
                           úgy helyezze el a kaput, hogy biztosítva legyen a temetőbe való 
                           bejutás autóval is.
                           A terv a melléklet részét képezi.
                           A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatban
                           foglaltakról az érintettet értesítse.
                           Felelős: Király Péter polgármester
                           Határidő: 2008. december 31.
               

Ezt  követően  a  polgármester  ismertette  a  kábeltelevíziót  üzemeltető  Sat  Signal  Kft. 
kérelmét. A kérelem lényege, hogy az előfizetők részéről egyre nagyobb igény mutatkozik a 
műsorkínálat  bővítésére,  valamint  a  kábel  tv  hálózaton  Internet  szolgáltatásra.  Erre  a 
jelenlegi  rendszer  nem alkalmas,  ezért  nagyobb  beruházást  kell  a  hálózaton  létrehozni. 
Előzetes  számítások szerint  5.000,-eFt forrást  igényel,  melyet  a  vállalkozó biztosítaná  a 
tulajdonosi jogok rendezése esetén. 
A polgármester elmondta továbbá, hogy a kábeltv önkormányzati tulajdonban van, de 10 
éve  azon  az  önkormányzat  semmilyen  beruházást  nem  hajtott  végre,  a  csillagpontos 
rendszer  kiépítését  a  Sat  Signal  Kft.  végezte.  A 10 évvel  ezelőtt  bevitt  önkormányzati 
tulajdonú  eszközök  leamortizálódtak,  így  a  jelenleg  működő  rendszer  nagyrészt  a 
vállalkozó tulajdona. Az önkormányzaté viszont a tulajdonjog, melyről a képviselő-testület 
dönthet.

Kövecses  Tímea  képviselő  azt  javasolta,  hogy  vegye  meg  az  ügyfélkört  a  kábeltv 
üzemeltetője, az önkormányzat azt ingyenesen ne adja át.

Bider  Zsolt  képviselő  elmondta,  hogy  a  lakossági  befizetésekből  tudott  az  üzemeltető 
beruházni, a nyereséget forgatta vissza, javasolta, hogy vegye meg az üzemeltetési jogot.
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Raczenböck  Kálmán  képviselő  aggályosnak  találta  a  beruházást,  mert  az  Internet 
szolgáltatás így is túl lassú lenne.

A  képviselők  megállapodtak  abban,  hogy  a  következő  ülésen  újra  tárgyalni  fogják  a 
kérelmet,  arra a Sat  Signal  Kft.  vezetőjét  is  meghívják,  és felkérték  a jegyzőt,  hogy az 
üzemeltetési  jog adás-vételéről,  annak módozatairól  a  képviselőket  az  ülést  megelőzően 
tájékoztassa.

Ezt követően Király Péter polgármester tájékoztatta a képviselőket a Leader pályázatról, 
bemutatta a képviselőknek a játszótér elkészült terveit, és elmondta, hogy a közalapítvány 
nevében fogják a pályázatot benyújtani.
Tájékoztatást  adott  a  település  útjainak  kátyúzási  munkálatairól  és  a  József  Attila  utca 
vízelvezető árkainak munkáiról.
Elmondta, hogy Szabó Piroska Miklósi úti telkét visszaadja, mert 2 évig még nem tudja az 
építkezést  elkezdeni  gazdasági  okokból.  Mivel  érintett  önhibáján  kívül  nem  tudja  az 
építkezést megkezdeni, ezért a foglalót is visszaadja részére az önkormányzat. 
A képviselők egyetértettek a polgármester által elmondottakkal.

Bider  Zsolt  képviselő  kérte  a  képviselőket,  hogy  az  Öttevényi  Torna  Klub  éves 
támogatását növeljék 77.170,-Ft-al.

A képviselők  támogatták  a  felvetést  és  10 igen  egyhangú  szavazattal  meghozták  alábbi 
határozatukat.

Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testületének
104/2008.(XII.10.) számú Határozata

az Öttevény Torna Klub 2008. évi többlet támogatásáról

                          Öttevény község Önkormányzati Képviselő-testülete az 
                          Öttevényi Torna Klub részére 77.170,-Ft többlettámogatást
                          ítél meg.
                          A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a támogatás
                          kiutalásáról gondoskodjon.
                          Felelős: Németh Dóra jegyző
                          Határidő: 2008. december 20.

A határozathozatalt követően Dömötör Ernő képviselő tájékoztatta a testületet arról, hogy 
az  iskola  nyitvatartási  idejében  a  Sportcsarnok  üzemeltetője  nem  adott  lehetőséget  az 
óvodásoknak szereplésre,  holott  az előre meg lett  beszélve,  továbbá amúgy is  az iskola 
használta volna abban az időben.
A képviselők megállapodtak abban, hogy a bérleti díj megállapításánál figyelemmel lesznek 
ezekre a „rendellenességekre”.

Bider  Zsolt  képviselő  arról  számolt  be,  hogy  a  temetőben  póráz  nélkül  sétáltatnak 
kutyákat,  amitől  az idős emberek félnek. Javasolta,  hogy a kábeltv-ben, és az öttevényi 
újságban  a  jegyző  hívja  fel  a  figyelmét  a  kutyatulajdonosoknak  a  megfelelő  ebtartás 
szabályaira és egyben ismertesse a lehetséges szankciókat is.
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A  képviselők  ezzel  egyetértettek  és  kérték  a  jegyzőt  tegye  közzé  e  tárgykörben  a 
szabályokat.

Mivel egyéb közérdekű bejelentés,  kérdés nem hangzott  el a  polgármester a nyilvános 
ülést 18 órakor bezárta. A képviselő-testület zárt ülésen folytatta a munkát.

K.m.f.

Király Péter Németh Dóra
polgármester  jegyző

Sik Gyula Nagy Tivadar
képviselő képviselő
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